
Referat af skolebestyrelsesmøde:  
 

Tirsdag den 24. januar 2023 kl. 17.00 – 18:00 
OBS: Virtuelt møde på Zoom  

Udsendt af: 
Ordstyrer: 
Referent: 

Michael Holze Zimmermann 
Charlotte Esmeralda Kamp 
Vibber Matthiesen  

Søgårdsskolen den 7. februar 2023 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Mikkel Hansen, Christina Peets Gottliebsen, Kasper Tjørntvej 
Davidsen, Poul Phillip Bendixen Møller, Marie Louise Bjerg, Bo Boisen, Frank Hugsted, Kim 
Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann, Karoline Sem Nilsen, Tobias Haahr Kulmbach, Jan 
Forsing, Vibber Matthiesen 

Afbud: Poul Philip Bendixen, Frank Hugsted, Karoline Sem Nilsen og Tobias Haahr Kulmbach 

 

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

  
Bilag/Indstillinger 

Referat 

 
22/23-11 

 
Godkendelser: 
 
- Referat af mødet d. 29. 11. 2022 
 
(Referatet er tidligere fremsendt) 
 

 
Punktet betragtes som 
godkendt, medmindre 
andet er tilkendegivet på 
mail forud for mødet. 

 

  

 
22/23-12 

  

 
Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (FH/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 

 

Stort tillykke til Michael, 

der fyldte rundt d. 23. 

januar.  

Formand: 
Næste bestyrelsesmøde 
drejer sig om 
kommunikation. 
Et kommunikationsredskab 
skal udformes, der 

tilgodeser samarbejdet ml. 
skole og hjem. Forud for 
temamødet vil ledelsen 
modtage oplæg, som der 
skal tages stilling til og 
dermed være 
udgangspunktet for det 
videre arbejde i 
bestyrelsen.  
 
Kommunen har inviteret til 
møde for skoleledelse og 

bestyrelse omhandlende 
økonomi for alle skoler, dog 
ikke Søgårdsskolen. Alle er 
velkommen til at deltage.  
 
Medarbejdere/KHM: 
Fortsat et skoleår med 
mange opgaver.  
Nye teams skaber 
forandringer og dermed 
også nogle udfordringer, 
der håndteres.  

 
Ledelse:Opstart af den 
obligatoriske APV, der er 



lovpligtigt at gennemføres 
hver 3. år.  
En survey, hvor alle 
faggrupper og ledelseslag 
skal deltage.  
En opfølgende drøftelse når 
resultatet foreligger.  
 
Skolen har fået bevilliget 

75.000kr fra Handikaprådet 
til udvikling af samarbejdet 
med specialsport.dk, der 
skal understøtte 
fritidsaktiviteter og skabe 
brobygning ml. skole og 
hjem.  
 
 
Ledelsesseminar i uge 5 i 
tre dage i Århus. Besøg på 
specialskoler, der arbejder 

med mellemformer  
(gruppeordninger) i det 
almene skoletilbud. Besøge 
NEST klasser.  
 
KL. Børn og Unge Topmøde 
26. og 27.januar. Michael 
har fået en plads i Unge og 
Børne området som 
repræsentant for 
specialskoler i Gentofte.  

 
4.februar Pædagogisk 
lørdag med ledelse og 
medarbejdere.  
Dagens tema er 
autismespektret, og PPR 
kommer og laver oplæg 
m.m.  
 
Udviklingsindsatser i 
pipeline:  
Studietur til Bath til foråret 

med Michael og 
koordinator. Inspirationstur 
i forhold til vidensdeling og 
erfaringer omkring blandt 
andet hospitalsprojektet.  
 
Derudover er der fokus på 
overgangen fra folkeskole 
til STU for de unge elever. 
Hvordan kan skolen skabe 
en god brobygning m.m. 
 

 

22/23-13  
Økonomi: 
  
a) Foreløbigt regnskab 2020  
    (ikke endelig afsluttet) 

 
b) Budget 2021 
 

 Gennemgang af ny 
takstmodel med 3 
takstniveauer for skole og 
fritid.  
-Store økonomiske 

konsekvenser ved 
elevudsving.  
Elevefterslæb i 2022 og 
2023.  



Takstgrundlag i 2022 = 110 
elever 
Takstgrundlag i 2023 = 100 
elever 
Overskud i 2022 på 0,6 
mio.kr.  
Budgetteret overskud i 
2023 på 0,2 mio. kr.  
 

Udfordringer i 2022 og 
2023: 
-Budget tilpasning i forhold 
til elevefterslæb.  
Rettidig omhu løbende.  
Der er løbende visitation og 
antallet af elever er med til 
at opretholde økonomien.  

22/23-14  
Forældretilfredshedsundersøgelse: 

 
Punktet udsættes da 
undersøgelsens deadline 
er udvidet, grundet for 
lav svarprocent 

Tidsfristen blev forlænget 
da første svarprocent lå 
under 50%.  
 

 
22/23-15 

 

 
Eventuelt 
- Herunder ønsker om punkter til ny 
dagsorden 
 

 Opdatering omkring villaen.  
Der er søgt penge hos 
Anlægsbevillingen i 
kommunen, og de har valgt 
ikke at tilgodese projektet i 
denne omgang.  
Der er søgt diverse 
muligheder via fonde, men 
de understøtter sjældent 
skolerenoveringer.  

Det forventes derfor ikke at 
der igangsættes en 
renovering eller nedrivning i 
2023.  

    

Link til møde: https://us06web.zoom.us/j/88255193125?pwd=bGNJUTBxZ3hlN3puQ0g4VmNoMDNwQT09 

https://us06web.zoom.us/j/88255193125?pwd=bGNJUTBxZ3hlN3puQ0g4VmNoMDNwQT09

